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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter 

Az interpelláció címe: "„Ha lenne még kontaktkutatás – ami nincsen –, akkor az újságíróknál 
kéne kezdeni, mert utána Münchenbe mentem, tehát az újságírókat láttam utoljára 
Magyarországon”" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A fenti idézet Gulyás Gergelytől származik, aki egy RTL Híradónak adott nyilatkozata alkalmával,
a saját koronavírusára tekintettel mondta a fent idézett szavakat. Ezzel a kijelentésével Miniszter Úr
beismerte, hogy ma Magyarországon az egyik legalapabb, járvány elleni védekezés szempontjából
jelentős igazgatási lépést, a kontaktkutatást, nem végzik el annak ellenére, hogy a napi fertőzöttek
alakulása riasztó mértékűvé vált.

A kontatkutatás  helyzete  azonban  korábban  sem  volt  rózsás.  2020.  év  végén  egy  közérdekű
adatigénylést  nyújtott  be  Harangozó  Tamás  a  Miniszterelnökséghez,  amelyben  azt  kívánta
megtudni, hogy hányan foglalkoznak kontaktkutatással Magyarországon, hiszen a kontaktutatást a
fővárosi  és  megyei  kormányhivatalokkal  szervezték  meg,  amely  hivatalok  irányító  minisztere
Gulyás Gergely.

Első körben a Miniszterelnökség tagadta még azt is, hogy egyáltalán adatkezelő lenne a saját maga
által irányított kormányhivatalok tevékenységét illetően, majd a NAIH nyomására beismerte: nem
rendelkeznek arra vonatkozó adattal, hogy hányan végeztek kontaktkutatást Magyarországon. Ez a
központi  szervezettség  teljes  hiányáról  tanúskodik  és  ékes  bizonyítéka  annak,  hogy  ahol  volt
érdemi  kontaktkutatás,  ott  ez  valójában  a  helyi  alkalmazottak  rátermettségén  és  hivatástudatán
múlott.



 
Tisztelt Miniszter Úr!

Orbán Balázs államtitkár úr egy konferencián (magyar jogalkotás minősége; 2021. március 23.)
elismerte,  hogy  a  Kormány  nem fordít  túl  nagy  energiákat  a  döntések  előkészítésére,  szeretik
inkább a gyakorlatban kipróbálni ötleteiket.

 

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1)  Hányan  foglalkoztak  kontaktkutatással  Magyarországon  2020.  szeptember  01.  napján  járási
bontásban?

2) Miért nem folytatnak napi négyezer fölötti fertőzöttszám mellett kontaktkutatást?

3) A járvány elleni védekezés során is az Orbán Balázs által  bemutatott  módszert  alkalmazták?
Érdemi tervezés helyett a gyakorlati próbálkozásokon volt a hangsúly?
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